
Zdravím Vás, milí LR partneři
již delší dobu cítím potřebu zveřejnit svůj příběh s Crohnem. Po-

radenská praxe mi ukazuje, že se stále jedná o tabuizované téma. 
Ráda bych Vás tedy inspirovala svým dobrým koncem a zkusím Vám 
nabídnout i pár tipů na pomoc z pohledu pacienta.

Nyní stručně k mému příběhu. Crohnova nemoc mi byla diagnosti-
kována v roce 2006 ve své zákeřné podobě. Užívala jsem až 22 ag-
resivních léků denně, nicméně choroba se dále zhoršovala. Následně 
jsem přišla o část tenkého střeva, které bylo zasaženo píštělemi a 
zánětlivým pseudotumorem. Chronický zánět střeva mi také zasáhl 
vejcovody, přičemž jeden srostl zcela a druhý z 60 %. Trpěla jsem 
až 30 žlučovými průjmy denně, řešila opruzeniny a křeče po kaž-
dém jídle. Za měsíc jsem zhubla cca 25 kg. Byla jsem chudokrevná,  
z léků mne nestesitelně bolela kolena, špatně jsem viděla a byla jsem 
hodně oteklá. 

K tomu všemu jsem trpěla psychicky. Bála jsem se, zda se vdám, 
zda budu schopná mít děti. Neměla jsem ani dostatek finančních 
prostředků na nadstandardní výživu ve formě nutridrindků. Vzhledem 
k nočním průjmům jsem byla nucena zkrátit si pracovní poměr jen na 
6 hodin. Uklidňoval mne pouze fakt, že nemám vývod.

V nemocnici Brno-Bohunice jsem však dostala první informaci 
o LR Colostru. V naději na zlepšení jsem podepsala smlouvu (sa-
mozřejmě jen na samospotřebu :-) a vše se začalo ubírat pozitivním 
směrem.

LR produkty v kombinaci s klasickou léčbou mi velmi pomohly. 
Nyní jsem již 6 let bez problémů. Před Vánoci jsem dokonce bez 
komplikací porodila dvojčátka – což málokdo čekal.

A co jsem pro dobrý konec musela udělat? Pochopila jsem nut-
nost KOMPLEXNOSTI:

1)	 	Náprava	a	vyživení	poškozeného	těla.
Byla jsem důsledná v klasické léčbě a současně jsem zánět po-
tlačovala Colostrem Direct, plus jsem doplňovala chybějící vitamí-
ny a minerály Vitaaktivem a Probalancem. V době remise piji Aloe 
Vera gel a především neustále konzumuji Probiotic 12. Důležitá 
byla trpělivost – dostat Crohna do klidu trvá několik měsíců až 
rok.

2)	 	Náprava	finanční	situace,	hledání	nové	životní	 
cesty,	práce	na	sobě.	 
Zde mi pomohl druhý produkt LR, tedy příležitost a s ní mar-
ketingový a odměňovací systém. Toto je téma na samostatné 
povídání, ale věřte mi, že funguje rovnice: 

Klasická	léčba	+	LR	doplňky	+	finanční	stabilita	+	časová	svo-
boda	+	smysl	života	=	šance	na	dlouhodobé	potlačení	choroby.

LR je skvělá, nabízí totiž řešení všech částí uvedené rovnice.

Závěrem bych Vás jménem „Crohnařů“, ale také ostatních chronic-
ky nemocných lidí, chtěla vyzvat, abyste se nebáli nás oslovit. My na 
informace čekáme. A to nejen o produktech, ale také o možnostech, 
které LR nabízí v oblasti financí, kariéry či vzdělávacího systému.  

Přeji si z celého srdce, aby Vám tento článek pomohl a vyjadřuji 
úctu každému, kdo nelpí na informacích.

Markéta Kopčilová
Organizační manažer

Markéta Kopčilová: Jak pomoci při Crohnově chorobě

VAŠE ZKUŠENOSTI S PRODUKTy LR

ZKUŠENOSTI LR PARTNERů s produKtY Lr
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